
 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
1(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

  
     

 

 
 
Plats och tid Reffelmansverket, Hudiksvall, måndag 29 oktober 2018 kl 09:00 – 12:00 

Beslutande ledamöter 
 

Annika Huber (S), ordförande 
Delshad Saleh (V), 1:e vice ordförande 
Tommy Ljung (M), 2:e vice ordförande 
Uno Jonsson (S) 
Monica Flöjt (S) 
Börje Sundin (S) 
Sune Forslund (S) 
Pär Söderström (S) 
Kjell Persson (S) 
Jan Tage Danielsson (MP) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Anton Stark (C) 
Kjell-Evert Evertsson (SD) 
Jan-Olov Ståhl (M) 
Cecilia Natander (M) 

Ersättare 
 

Stig Södergren (S) 
Rolf Sundell (S) 
Jan-Erik  Skoglund (M) 
Yvonne Andersson(SD) 

Övriga närvarande Tf förvaltningschef AnnaKarin Ragnarsson 
Nämndsekreterare Elli Heiska 
Förvaltningsekonom Agneta Johansson § 109  
Tf avfallschef Lars Hedström § 111 
Mark- och exploateringschef David Östlund § 113-115 
Tf enhetschef trafik- och utredning Peter Sjödén § 116 
Fiskevårdssamordnare Johan Andreasson § 130 
Landsbygdsutvecklare Stefan Barenfeld § 130 
 

Justerare Kjell-Evert Evertsson 
Justeringens plats och 
tid Tekniska förvaltningen 5 november 2018 kl 13:00 
 
Underskrifter 
Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 107-130 
 Elli Heiska  

Ordförande 
  

 Annika Huber  

Justerare 
  

 Kjell-Evert Evertsson  
  



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
2(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

  
     

 

 
 Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Tekniska nämnden 

Sammanträdesdatum 2018-10-29 

Datum då anslaget 
publiceras 2018-11-06 

Datum då anslaget 
tas bort 2018-11-28 

Förvaringsplats för 
protokollet Tekniska förvaltningen 
 

Underskrift 
  

 Elli Heiska  



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
3(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

Innehållsförteckning 
§ 107 Dnr 17838 

Anmälan av nya frågor ..................................................................................... 5 
§ 108 Dnr 17961 

Ordförande informerar .................................................................................... 6 
§ 109 Dnr 2017-000756 - 042 

Ekonomisk rapport ........................................................................................... 7 
§ 110 Dnr 2017-000596 - 042 

Förslag till åtgärder för att komma i balans ................................................... 8 
§ 111 Dnr 2018-000679 - 452 

Nya taxor för hushållsavfall 2019 ................................................................... 9 
§ 112 Dnr 2018-000513 - 346 

Ändring av VA-taxan för Hudiksvalls kommuns allmänna vatten- och 
avloppsanläggning 2019 ................................................................................. 10 

§ 113 Dnr 2016-000412 - 253 
Prissättning av mark för verksamheter inom detaljplan för del av 
Köpmanberget 2:8 .......................................................................................... 11 

§ 114 Dnr 2016-000456 - 253 
Begäran om förlängning av markreservation Varvet 6:3 och 6:7 ............. 12 

§ 115 Dnr 2013-000370 - 253 
Livsmedelsetablering vid Håstaäng ............................................................... 13 

§ 116 Dnr 2017-000880 - 008 
Motion om ställplatser för husbilar .............................................................. 15 

§ 117 Dnr 2018-000546 - 008 
Motion om längre öppettider på krogarna i Hudiksvalls kommun ......... 16 

§ 118 Dnr 2018-000166 - 035 
Medborgarförslag om rutin för hämtning av grusningssand i Delsbo .... 17 

§ 119 Dnr 2017-000695 - 035 
Medborgarförslag om återställande av uppgrävt material i korsningen 
Östra Tullgatan och Storgatan....................................................................... 18 

§ 120 Dnr 2018-000277 - 035 
Medborgarförslag om plogning av cykelbanor Malnvägen, 
industrijärnvägen och att markera cykel tillåten.......................................... 19 

§ 121 Dnr 2018-000718 - 035 
Medborgarförslag om väderskydd i Borgarparken ..................................... 20 

§ 122 Dnr 2017-000696 - 035 
Medborgarförslag om utvidgad och/eller ny lekpark på Vallonvägen i 
Iggesund ........................................................................................................... 21 

§ 123 Dnr 2018-000668 - 010 
Granskningsrapport av kommunens långsiktiga planering och styrning 22 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
4(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 124 Dnr 2017-000088 - 000 
Svar på tidigare ställda frågor ........................................................................ 23 

§ 125 Dnr 17877 
Nya frågor ........................................................................................................ 24 

§ 126 Dnr 18170 
Anmälan av delegationsbeslut ....................................................................... 26 

§ 127 Dnr 18176 
Arbetsmiljöinformation .................................................................................. 27 

§ 128 Dnr 2017-000757 - 006 
Meddelanden .................................................................................................... 28 

§ 129 Dnr 19739 
Förvaltningen informerar ............................................................................... 29 

§ 130 Dnr 19208 
Visning av filmen Fiske i Lillfjärden ............................................................. 30 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
5(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 107 Dnr 17838 

Anmälan av nya frågor 

Tekniska nämnden beslutar 
att frågorna får ställas senare under sammanträdet.  

Sammanfattning 
Sune Forslund (S), Rolf Sundell (S), Bengt-Åke Nilsson (C) och Tommy Ljung 
(M) vill ta upp nya frågor.  
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§ 108 Dnr 17961 

Ordförande informerar 

Sammanfattning 
Tekniska nämndens nästa sammanträde blir det sista för denna mandatperiod. 
Sammanträdet kommer att avslutas med en gemensam lunch.  
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§ 109 Dnr 2017-000756 - 042 

Ekonomisk rapport 

Sammanfattning 
Agneta Johansson, förvaltningsekonom, redovisar årets resultat fram till och 
med september 2018 för tekniska förvaltningen. Total nettokostnad 63,5 Mkr 
jämfört mot en budget på 45,8 Mkr.  

Nedanstående kostnader till och med september 2018 redovisas. 

 Utfall 
Mkr 

Budget 
Mkr 

Personalkostnader 

Vinterväghållning 

Övrigt bl.a. snö, VA, 
sophämtning (fastighet) 

Energi (fastighet) 

Skador (fastighet) 

Bostadsanpassning 

114,8 

23,1 

9,8 
 

22,3 

1,0 

2,1 

117,1 

8,7 

7,4 
 

24,9 

1,1 

4,8 

 

 

  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
8(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 110 Dnr 2017-000596 - 042 

Förslag till åtgärder för att komma i balans 

Sammanfattning 
Tekniska nämnden, social- och omsorgsnämnden och lärandenämnden har fått 
uppmaning från kommunstyrelsens allmänna utskott att redovisa en 
lägesbeskrivning samt förslag till åtgärder för att få ekonomin i balans. 

Tekniska förvaltningen har tagit fram en handlingsplan. I den ingår bl.a. en 
analys av snökostnaderna vintern 2017/2018 för att se om något skulle kunna 
göras annorlunda. Med en uppmaning om återhållsamhet, även till 
verksamheter på tekniska förvaltningen som redovisar ett resultat i balans, kan 
årets resultat förbättras med 2 Mkr jämfört med delårsprognosen. 
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§ 111 Dnr 2018-000679 - 452 

Nya taxor för hushållsavfall 2019 

Tekniska nämnden beslutar 
att höja avfallstaxan enligt index med 2,3 % att gälla från 1 januari 2019.  

Sammanfattning 
Avfallsverksamheten föreslår att avfallstaxan höjs med index 2,3 % att gälla från 
1 januari 2019.  

För att kunna utveckla avfallsverksamheten enligt avfallsplanen behövs en 
reglering av taxan med index. Anledningen är ökade lönekostnader, ökade 
kostnader för omhändertagande av avfall samt en ständigt pågående process 
med miljömässigt förbättrat mottagande och omhändertagande av avfallet. 

Beslutsunderlag 
• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 21 september 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 69 

Beslutet skickas till 
Avfallsverksamheten 

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
10(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 112 Dnr 2018-000513 - 346 

Ändring av VA-taxan för Hudiksvalls kommuns 
allmänna vatten- och avloppsanläggning 2019 

Tekniska nämnden beslutar 
att anta förslaget till VA-taxa för Hudiksvalls kommuns allmänna vatten- och 
avloppsanläggning 2019, och  

att den nya taxan gäller från 1 januari 2019.  

Sammanfattning 
Den kommunala VA-taxan är konstruerad så att avgifterna kan höjas en gång 
årligen med konsumentprisindex, KPI. Årets förändring i KPI innebär att taxan 
kan justeras med 2,1 %. 

Aktuellt förslag till ny VA-taxa innebär en beräknad höjning av intäkterna från 
brukningsavgifter med 2,0 %. I förslaget höjs årskostnaden för en normal villa, 
typhus A, från 5 250 kr/år till 5 413 kr/år. Mediankostnaden för Typhus A 
bland Sveriges alla kommuner 2018 är 7 131 kr/år. 

De parametrar som föreslås höjas i taxan är den fasta avgiften per fastighet 
samt kubikmeterpriset för vatten och avlopp. Enligt förslag höjs den fasta 
avgiften per fastighet från 1 600 till 1 725 kr per år inklusive moms och 
kubikmeterpriset för vatten och avlopp höjs från 16,50 till 16,75 kr per år 
inklusive moms. Övriga parametrar i taxan föreslås oförändrade. 

När det gäller anläggningsavgifter föreslås ingen taxejustering, utan avgifterna 
bibehålls på samma nivå som 2018. Anläggningsavgiften för typhus A är idag 
88 000 kr inklusive moms. Motsvarande median för Sveriges kommuner 2018 
är 135 521 kronor.  

Beslutsunderlag 
• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 20 september 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 71 

Beslutet skickas till 
VA-verksamheten 
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§ 113 Dnr 2016-000412 - 253 

Prissättning av mark för verksamheter inom detaljplan 
för del av Köpmanberget 2:8 

Tekniska nämnden beslutar 
att budgivning ska ske på marken som är belägen närmast Köpmanbergsvägen, 
till ett lägsta belopp på 200 kronor per m². 

Sammanfattning 
Ett område inom detaljplanen för verksamheter på Köpmanberget 2:8 har 
under 2017 av tekniska nämnden direktanvisats till Hübinette Dykentreprenad 
AB och avtal om markanvisning har träffats. Företaget har nu meddelat att de 
inte önskar gå vidare med markanvisningen. Området som omfattar 2500 – 
3000 m² blir därmed tillgängligt för andra intressenter. Budgivning av området 
bör ske till lägst 200 kronor per m² då nämnden sedan tidigare beslutat om 
prissättning till den summan.  

Beslutsunderlag 
• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 1 oktober 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 66 
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§ 114 Dnr 2016-000456 - 253 

Begäran om förlängning av markreservation Varvet 
6:3 och 6:7 

Tekniska nämnden beslutar 
att markreservationen ska avslutas.  

Sammanfattning 
Favedu AB har under ca två års tid haft en markreservation för fastigheterna 
Varvet 6:3 och 6:7.  

Bolaget har som ambition att utveckla ett mindre handelscentrum i området, 
något som kommunen bedömer vara både intressant och relevant. Med tanke 
på de senaste årens utveckling av området bedöms handel (och i synnerhet 
handel med livsmedel) på ett bra sätt komplettera befintliga verksamheter i 
närområdet. Bolagets projekt faller dessutom inom ramen för vad som tillåts 
enligt detaljplanen, något som planutskottet bedömt vara av vikt vid valet av 
intressent. 

Under reservationstiden förväntas byggherren bland annat söka bygglov och 
presentera finansieringslösning för projektet. Detta har inte genomförts under 
reservationstiden. Bolagets förklaring är att man väntat på definitivt besked från 
kommunen avseende markområdets storlek. Markområdets storlek är 
avgörande för hur fastigheterna kan planeras och har därför hindrat bolaget 
från att gå vidare i sin planering. 

Markenheten har begärt att bolaget inkommer med en formell begäran om 
förlängning av markreservationen. En sådan inkom 4 oktober 2018.  

Beslutsgång 
Ordförande ställer proposition om bolagets begäran om förlängning av 
markreservationen ska beviljas eller om markreservationen ska avslutas, och 
finner att tekniska nämnden beslutar att markreservationen ska avslutas.  

Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 16 oktober 2018 
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§ 115 Dnr 2013-000370 - 253 

Livsmedelsetablering vid Håstaäng 

Tekniska nämnden beslutar 
att föreslå kommunstyrelsen besluta 

att ansökan för detaljplaneläggningen på kommunens mark återtas med 
hänvisning till den utredning som gjorts i ärendet.  

Sammanfattning 
Under flera års tid har en intressent varit intresserad av en nyetablering för 
livsmedelshandel i södra Hudiksvall, i anslutning till Håstaäng. Den 18 oktober 
2016 ansökte tekniska förvaltningen om planläggning av förevarande 
markområde. Planbesked beviljades den 31 januari 2017. Den 20 mars 2017 
beslutade tekniska nämnden att direktanvisa marken till Favedu AB, som är den 
aktör som ska bygga åt livsmedelsintressenten. Den 24 april 2017 godkändes 
upprättat markanvisningsavtal. På grund av vissa osäkerheter angående 
fornlämningar, som vid denna tid utreddes, avvaktade tekniska förvaltningen 
med avtalsskrivning. 

Vid den arkeologiska utredningen fann man ett stolphål, en yta med sot och 
brända ben samt täckdiken av trä. Länsmuseet ansåg att en förundersökning 
bör göras för att möjliggöra en tydlig och säker avgränsning av både gravfältet 
och området med täckdiken. Länsmuseets bedömning delades av Länsstyrelsen. 

De fynd som gjordes, och som kräver ytterligare undersökning, innebär såväl 
förseningar som fördyringar av projektet - om det alls är möjligt att genomföra. 
Favedu och kommunen (markenheten) var överens om att skrinlägga planerna 
på en etablering enligt alternativ ett. 

Favedu har därefter begärt att kommunen ska pröva en alternativ placering 
(alternativ två), vilket också har inletts. 

Ett antal försvårande faktorer har tidigt kunnat identifieras. 

Det behov av utrymme som en anläggning av denna typ tar i anspråk är 
betydande. En etablering i enlighet med alternativ två bedöms bjuda på stora 
utmaningar när det kommer till att säkra redan befintliga verksamheters behov 
av infarter och parkeringar. Att planera för ytterligare en verksamhet, i nu 
föreslaget läge, bedöms endast kunna göras med svårighet. 

Därutöver har räddningstjänsten särskilda behov när det kommer till 
utryckningsvägar. Även Ostkustbanans (OKB) framtida utbyggnad kan komma 
att påverka planeringen. En ny verksamhet påverkar även befintlig verksamhet 
när det kommer till framtida utvecklingsmöjligheter, trafiklösningar och 
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parkeringsbehov. En fungerande trafiklösning är ytterligare en utmaning att 
hantera vid planeringen. För att möjliggöra en ny verksamhet i befintligt läge 
krävs dessutom viss markinlösen av en fastighetsägare i direkt anslutning till 
området. 

Sammantaget bedömer tekniska förvaltningen att utsikterna för en lyckad 
planering av alternativ två är så små att man redan nu bör avstå från vidare 
planering. Istället bör Favedu hänvisas att ta kontakt med den fastighetsägare 
som redan 2014 ansökte om planändring för livsmedel. 

Eftersom detta ärende rör såväl fysisk planering, som markfrågor men även 
översiktlig planering, bör tekniska nämnden hänskjuta ärendet till 
kommunstyrelsen för beslut.  

Beslutsunderlag 
• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 1 oktober 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 67 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 116 Dnr 2017-000880 - 008 

Motion om ställplatser för husbilar 

Tekniska nämnden beslutar 
att förvaltningens synpunkter får utgöra nämndens yttrande.  

Sammanfattning 
I en motion har föreslagits att ett antal ställplatser för husbilar ska anläggas i 
anslutning till cementmagasinet på Stenkajen. Till detta vill man enligt motionen 
att möjlighet för latrintömning, samt el- och vattenförsörjning tillhandahålls. 
Motionen föreslår också att cementmagasinet rivs och ersätts med ny byggnad 
för till exempel restaurang/saluhall/café.    

Tekniska förvaltningens yttrande 
Tekniska förvaltningen har i tidigare yttrande (2018-01-15) angett att det ligger 
utanför tekniska nämndens ansvarsområde att anlägga ställplatser för husbilar 
och camping. Om det från den privata marknaden finns intresse att anlägga 
ställplatser i området har inte tekniska förvaltningen något emot detta, men då 
borde detaljplanen medge detta vilket måste utredas och eventuellt ändras hos 
byggnadsnämnden. Om behovet av parkering för husbilar finns i detta område 
så är det något tekniska förvaltningen kan titta närmare på, vilket vi tidigare 
erbjudit oss att göra, men parkering för husbilar innefattar inte att service så 
som el, vatten och latrintömning tillhandahålls.  

Beslutsgång 
Uno Jonsson (S), Bengt-Åke Nilsson (C), Kjell Persson (S), Monica Flöjt (S) 
och Tommy Ljung (M) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
• Motion Jonas Holm (M) och Håkan Rönström (M) 6 november 2017 

• Kommunstyrelsens allmänna utskotts protokoll 17 maj 2018, § 92 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 3 september 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 72 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 117 Dnr 2018-000546 - 008 

Motion om längre öppettider på krogarna i Hudiksvalls 
kommun 

Tekniska nämnden beslutar 
att skicka tillbaka motionen till kommunstyrelsen utan eget yttrande.  

Sammanfattning 
Motionen behandlar frågan om att förlänga öppettiderna för Hudiksvalls krogar 
och restauranger, och man anger exempel på orter där förlängda öppettider har 
varit positivt för orten. 

Tekniska förvaltningens yttrande 
Tekniska förvaltningen har ingen egen synpunkt i detta ärende, utan överlåter 
till övriga instanser för yttrande samt kommunstyrelsen att besluta i frågan. 

Beslutsunderlag 
• Motion Adam Rydstedt (M) 22 mars 2018 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 21 september 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 73 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 118 Dnr 2018-000166 - 035 

Medborgarförslag om rutin för hämtning av 
grusningssand i Delsbo 

Tekniska nämnden beslutar 
att bifalla medborgarförslaget.  

Sammanfattning 
Förslagsställaren vill att man ska kunna hämta grusningssand även på Delsbo 
återvinningscentral, på samma sätt som man idag kan göra på Ulvbergets 
återvinningscentral.  

Tekniska förvaltningen svarar 
Förvaltningen anser att det är möjligt och avser att se till att grusningssand finns 
att hämta på Delsbo återvinningscentral under ordinarie öppettider och med 
samma villkor i övrigt som vid Ulvberget från och med kommande 
vintersäsong.  

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag 1 februari 2018 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 20 september 2018 

• Tekniska nämndens arbetsutskotts protokoll 8 oktober 2018, § 74 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 119 Dnr 2017-000695 - 035 

Medborgarförslag om återställande av uppgrävt 
material i korsningen Östra Tullgatan och Storgatan 

Tekniska nämnden beslutar 
att anse medborgarförslaget besvarat.   

Sammanfattning 
Förslagsställaren vill att förvaltningen återställer marken i korsningen vid Östra 
Tullgatan och Storgatan efter grävarbeten. 

Tekniska förvaltningen svarar 
Tekniska förvaltningen har efter det att medborgarförslaget kom in färdigställt 
arbetena i den aktuella korsningen.    

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag 3 augusti 2017 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 11 oktober 2018 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 120 Dnr 2018-000277 - 035 

Medborgarförslag om plogning av cykelbanor 
Malnvägen, industrijärnvägen och att markera cykel 
tillåten 

Tekniska nämnden beslutar 
att anse medborgarförslaget besvarat.   

Sammanfattning 
Förslagsställaren undrar hur det är tänkt att cyklister ska ta sig fram på vintern 
sträckan Maln-centrala Hudiksvall. Man vill att cykelbanan längs Malnvägen 
från Östanbräcksvägen in mot centrum, samt gamla industrispåret plogas, och 
att man markerar cykel tillåten på flera ställen, s.k. ”trottoarcykling”, för att 
kunna ta sig in till centrala stan. 

Tekniska förvaltningen svarar 
När det gäller sträckan Östanbräcksvägen och in mot stan så är den lösning 
som kommunen har idag att cykling sker i blandtrafik längs Helenedalsvägen. 
Cykelvägen längs Malnvägen samma sträcka är idag är inte byggd så att den kan 
plogas vintertid. En bättre övergång vid skateparken är planerad vilket 
underlättar till viss del. Vidare så har förvaltningen förståelse att 
cykelmöjligheterna i centrala Hudiksvall kan upplevas ha brister. Kommunen 
arbetar för att utveckla cykelstråk och möjligheter till cykling och årligen görs 
prioriteringar bland tilldelade medel för att kunna göra insatser där de gör bäst 
nytta.  

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag 24 november 2017 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 11 oktober 2018 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 121 Dnr 2018-000718 - 035 

Medborgarförslag om väderskydd i Borgarparken 

Tekniska nämnden beslutar 
att anse medborgarförslaget besvarat.   

Sammanfattning 
Förslagsställaren vill att Borgarparken förses med ett väderskydd för besökare 
att söka skydd under vid tillfälliga regn eller stark sol. 

Tekniska förvaltningen svarar 
Borgarparken är ett välbesökt område och en park som många uppskattar att 
vara i. Tekniska förvaltningen anser att förslaget kan vara relevant men att det 
idag inte finns några medel avsatta för denna typ av åtgärd. Dock tar 
förvaltningen synpunkten med sig som en del i vidare planering för kommande 
investeringar i lekparker och annan utrustning, där åtgärder i alla parker 
prioriteras årligen.    

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag 4 juli 2018 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 11 oktober 2018 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 122 Dnr 2017-000696 - 035 

Medborgarförslag om utvidgad och/eller ny lekpark 
på Vallonvägen i Iggesund 

Tekniska nämnden beslutar 
att anse medborgarförslaget besvarat.   

Sammanfattning 
I medborgarförslaget anges att det för närvarande bor ett 40-tal barn i området 
Vallonvägen, Vällarevägen och Valsarevägen i Iggesund, och antalet barn 
förväntas öka ytterligare. Man anser att den befintliga lekplatsen är 
underdimensionerad och att det finns utrymme i änden av Vallonvägen att göra 
en utökad plats, exempelvis likt den sportarena som finns vid Stengatan. 

Tekniska förvaltningen svarar 
Tekniska förvaltningen förstår förslagsställarnas synpunkter angående önskemål 
om en utökad plats för barnen, och tycker att det är bra att man på detta sätt 
belyser de behov som finns. För 2018 finns inga medel avsatta till en ny lekplats 
men vid planering framåt kommer dessa synpunkter att tas med och utgöra en 
del i avvägandet om var tillgängliga medel ska satsas.  

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag 31 juli 2017 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 11 oktober 2018 

Beslutet skickas till 
Förslagsställarna 
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§ 123 Dnr 2018-000668 - 010 

Granskningsrapport av kommunens långsiktiga 
planering och styrning 

Tekniska nämnden beslutar 
att förvaltningens åsikter får utgöra nämndens synpunkter på rapporten att 
lämna vidare för samråd med kommunstyrelsen.   

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer har granskat kommunens långsiktiga planering 
och styrning. Kommunfullmäktige har uppdragit till kommunstyrelsen att 
samråda med övriga nämnder och lämna ett yttrande för behandling i 
kommunfullmäktige vid mötet 17 december. 

Tekniska förvaltningen delar i stort uppfattningen som kommunrevisionen har i 
delarna som rör tekniska förvaltningens verksamhet. Det finns områden som 
redan idag fungerar och är ändamålsenliga när det gäller långsiktig planering, 
men vissa delar kan förbättras ytterligare. Det är positivt om kommunen 
förbättrar systemen och rutinerna för långsiktig planering och inför längre 
ekonomiska perspektiv än vad som finns idag. Tekniska förvaltningen arbetar 
gärna vidare tillsammans med övriga förvaltningar med att utveckla föreslagna 
förbättringsområden.    

Beslutsunderlag 
• Revisionsrapport - Kommunens långsiktiga planering och styrning, juni 

2018 

• Kommunfullmäktiges protokoll 24 september 2018, § 104 

• Tekniska förvaltningens tjänsteutlåtande 12 oktober 2018 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 124 Dnr 2017-000088 - 000 

Svar på tidigare ställda frågor 

Sammanfattning 
Svar på frågor ställda vid tekniska nämndens sammanträde den 17 september 
2018. 

 

1. Anton Stark (C): Föreslår att man utökar med fler bänkar efter 
Strandpromenaden tills nästa år. 
 
Svar:  Förvaltningen tar med sig frågan. 

 

2. Kerstin Rask (S): Frågar om upphandlingen av moduler till Näsvikens skola. 
 
Svar:  Upphandlingen är klar och markjobb har påbörjats. Preliminär 
leverans av modulerna vecka 47 och man tror att det ska vara klart vid 
årsskiftet. 
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§ 125 Dnr 17877 

Nya frågor 

Sammanfattning 
Sune Forslund (S):  

1. Finns det idag asfaltytor som repareras trots att det bara är ett par år sedan 
beläggningen utfördes? 

2. Hur uppfyller beställaren i kontraktet mot entreprenören kravet på kontroller 
typ kärnborrning, laboratorieprover, besiktningar etc? 

Svar:  

1. Enligt verksamheten så är det inga ytor som repareras som gjorts inom ett 
par år. 

2. I vissa projekt är kontrollen utförlig och i andra kan den förbättras. Vid ny 
asfaltbeläggning av befintliga vägar är kontrollen mindre omfattande än i 
nybyggnadsprojekt, men förvaltningen tar med sig frågan och funderar på 
vilken nivå dessa kontroller ska utföras. 

 

Rolf Sundell (S): Vid långtidsparkeringen vid Skogsfrakt i Delsbo har det sedan 
flera år funnits stora gropar i asfalten. Vem är ansvarig för att detta åtgärdas? 

Svar: Förvaltningen tar med sig frågan. 

 

Bengt-Åke Nilsson (C): Efter den mediegranskning som pågår av kommuners 
fakturor för inköp av exempelvis vägsalt från svartlistade företag, hur arbetar 
förvaltningen för att denna typ av beställningar inte ska ske? 

Svar: En medvetenhet om gällande ramavtal och upphandlingar i hela 
förvaltningen är en bra grund. Sedan sker en viss internkontroll av gjorda 
inköp. Dock är det viktigt att återkommande informera om gällande rutiner för 
inköp och vilka policys och riktlinjer som kommunen har att förhålla sig till. 

 

Tommy Ljung (M): Frågar om kostnader för båten som låg förtöjd vid 
Tullhuset. 

Svar: Båten är bortforslad för destruktion. Vet inte om vi får någon ersättning 
för kostnaderna från ägaren, som bor utomlands. 
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Annika Huber (S): Frågar om förra vinterns takläckage vid ex.vis Forsagården 
är åtgärdat? 

Svar: Förvaltningen återkommer med svar till nämndens nästa sammanträde. 
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§ 126 Dnr 18170 

Anmälan av delegationsbeslut 

Tekniska nämnden beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.  

Sammanfattning 
Tekniska nämnden har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande samt 
till teknisk chef enligt fastställd delegeringsordning. Teknisk chef har 
vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden. 

Dessa beslut ska redovisas till tekniska nämnden. Redovisningen innebär inte 
att tekniska nämnden får ompröva eller fastställa delegationsbesluten. Däremot 
får nämnden återkalla beslutanderätt. 

1. Vidaredelegering från förvaltningschef, 93/2018 

2. Försäljning, del av fastigheten Iggesund 6:40, 94/2018 

3. Bostadsanpassningsbidrag juli-september 2018, 95-97/2018 

4. Parkeringstillstånd för rörelsehindrade september 2018, 98/2018 

5. Tillfälliga lokala trafikföreskrifter, 99-107/2018 

6. Tekniska nämndens arbetsutskott 2018-10-08, 108/2018  
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§ 127 Dnr 18176 

Arbetsmiljöinformation 

Sammanfattning 
• Sjukfrånvaron för tekniska förvaltningen ligger på 6,0 %, det är 0,8% bättre 

än föregående år.  

• Arbetsmiljöfrågan om trafiksituationen vid utfarten från Håstaäng är 
fortfarande aktuell för medarbetare på tekniska förvaltningen. 
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§ 128 Dnr 2017-000757 - 006 

Meddelanden 

Sammanfattning 
Meddelas tekniska nämnden och läggs till handlingarna. 

• Kommunstyrelsen 2018-10-09 § 143 
Utveckling av Forsa centrum 

• Kommunfullmäktige 2018-09-24 § 105 
Förslag på Dataskyddspolicy 

• Kommunfullmäktige 2018-09-24 § 111 
Förvärv av fastighet Frejagården, Friggesund 8:45 

• Kommunfullmäktige 2018-09-24 § 112 
Detaljplan för Kattvikskajen 

• Kommunfullmäktige 2018-09-24 § 113 
Motion om bevakning och planering av tillgänglighetsarbetet  
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§ 129 Dnr 19739 

Förvaltningen informerar 

Sammanfattning 
• Det är ett stort fokus internt på förvaltningen att arbeta med ekonomin och 

för att få ett förbättrat resultat jämfört med delårsprognosen. 

• Kommunen arbetar med digitalisering och försöker på olika sätt anpassa sig 
till de framtida utmaningar som finns med en inbromsning av 
skatteunderlaget och ökade behov av vissa tjänster. 

• Omorganisationen på kommunledningsförvaltningen fortsätter och 
tekniska förvaltningen påverkas av detta på olika sätt. Arbetet pågår även 
2019 med en centralisering/samordning av vissa administrativa funktioner 
och ännu vet vi inte hur det blir när det är helt klart. 

  

 

 



 

Tekniska nämnden 

PROTOKOLL 
Sida 
30(30) 

Sammanträdesdatum 
2018-10-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 130 Dnr 19208 

Visning av filmen Fiske i Lillfjärden 

Sammanfattning 
Stefan Barenfeld informerar om den ekonomiska föreningen Fishing In the 
Middle of Sweden (FIMS), som har till syfte att locka utländska fisketurister till 
Hälsingland. 

Den 7 maj 2018 beslutade tekniska nämnden att ge ansvariga för FIMS tillfälligt 
undantag från gällande regelverk för fisket i Lillfjärden för att producera en film 
om mete. Filmen visas under sammanträdet. 
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